
Rotarymøte 14. november, Vinger Hotel 

 

President Hilde ønsket medlemmer og observatører velkommen til pub, raddel og 

yrkesnytt. Det ble sunget bursdagssang for Anne D. og klappet for Erling E. som 

runder 19. nov. 

Det ble fortalt at Thoralf M. hadde det bra og skulle ha 3 ukers rehabiliteringsopphold  

på Lillehammer. Hilde informerte om at 2 styrereferater var lagt ut og at hun gjerne tok imot 

innspill/saker til neste styremøte om 14 dager. Gul Rotaryvest til julegrytevaktene ble vist 

fram og den nye Kongsvingerboka ble omtalt. Mange ønsket å kjøpe boka som for 

medlemmene koster kr. 250,- hvorav kr. 50,- går til klubben. 

 

Det har vært mye mediaoppstyr om SSB den siste tiden og Nina B. fulgte opp informasjonen 

fra rotarymøtet 7. november supplert av Coen H. og Jo A. T., alle SSB, Kongsvinger. 

SSB har nærmere 900 ansatte hvorav 330 i Kongsvinger. SSB har en stor avdeling på 

informasjon/kommunikasjon, men kun 1 ansatt for ekstern kommunikasjon mot media 

(krisehåndtering). 

Vi fikk et godt supplement til de daglige avisartiklene og innsyn i en mange interne forhold i 

en stor og viktig organisasjon. Omorganiseringsprosess med møter, forslag og innvendinger 

fra Finansdepartementet, NHO, LO, fagforeningene, ansatte og allmannamøtet sist fredag ble 

kommentert. Videre ble det informert om fordeling av oppgaver Oslo-Kongsvinger herunder 

statsoppdrag (øker i Oslo) og andre oppdrag, forskningsavdeling, moderniseringsprogram, 

kompetanseklynger. Det var nødvendig med et kompetanseløft i SSB og 

moderiseringsprogrammet skal gå fram til 2022. Det var bekymring for at forvaltning vil lide 

på grunn av mye ressurser til moderniseringsprogrammet. 

Det var flere kommentarer og spørsmål fra medlemmene underveis. Det kom fram at 

den avgåtte adm. dir, hadde  liten støtte hos de ansatte og tok lite selvkritikk for den 

vanskelige situasjonen som hadde oppstått. Styret i SSB hadde midlertidig utnevnt en adm. 

dir. Situasjonen og utviklingen i SSB vil sikkert få mye mediaomtale framover også. 

 

3 min: 

Per Gunnar fortalte om et omfattende ”ettersøksarbeid” for å få tak i personer/kontorsted  

i Glåmdal Distribusjon som kjører ut aviser. Han hadde ikke lykkes enda, men har heller ikke 

gitt opp. 

 

President Hilde minnet om påmelding til gløggaften 5. desember og ønsket vel hjem. 

 

 

Arne L. H. (referent) 

 

 


